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Ahoj, zveme Vás na akci plnou špíny a poježdění. Jedná se o bahenní rochnění ve speciálním bahenním
korytu.  Akce proběhne od pátku 28 do soboty 29.9.2012. Možnost příjezdu již v pátek.  Uzavřeno
04.10.2012 v 22:03 uživatelem Lupíno

MUDTRIAL-ARENA 10.08.2012 22:49:13

MUDTRIAL ARENA 2013 byla rozdělena záměrně na dvě samostatná vlákna: TRIAL a
BAHNO. Z důvodu, přehlednosti, připomínek a konkrétnosti dotazů k danému závodu.
koncak 11.08.2012 12:55:16

este jeden detajl k trati.  sou pripraveny dve koryta .  cilem je aby si mohly porovnat
sily a zabahnit jak stroje co mame defakto kazdy.tak specialy ktere jsou pripraveny
ukazat ze patrej do bahna.
dick 11.08.2012 13:00:29

Dotaz? Plná helma se sklem nahrazuje potřebu brýlí? Může tažné lano nahradit předem
vytažené a připravené lano navijáku?
koncak 11.08.2012 13:05:31

dick> lano muzes mit odvinute s navijaku,pokud ovsem tam budes mit smotanec
rostrepeneho oceloveho lana co se vseljak vlni ? tak to samozreme ne, hrozi tam
poraneni pripadneho pomahajiciho.  nejake lana pripravim a budou k dispozici na
zapujceni,nechci aby nekdo se nemoh zucasnit jenom kuli tomu ze nema lano.
Bahňák 11.08.2012 15:50:41

Naco lano to se chcete přetahovat? Však on ho někdo bude mít :lol:
tytyty 11.08.2012 16:11:02

Pro každý závod se určí, ale v září je vstup pro diváky 100,- Kč/ celý víkend, kdo
přijede s kolkou a bude chtít jezdit po arealu připlatí si 100,-Kč/kolka. Parkování aut,
karavanů a stanování je v ceně vstupného. Bude přísný zákaz ježdění v sekcích a
bahením korytě v době pořádání závodů. Možnost vyzkoušení závodních tratí vyhlásí
pořadatel po skončení závodů. Závodník s přiděleným číslem má využití wapky zdarma
(vyčištění chladiče, brzd, sedla a řídítek) Kompletní omytí 4kolky je za 100,-Kč/kolka
(tato služba je jak pro závodníky tak pro diváky)
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dick 11.08.2012 19:44:24

Mám silonový, tak to by snad mohlo být Ok. Už se těším, akorát jsem mněl nechat ten
chladič dole a mohl jsem být amatér.
koncak 12.08.2012 11:55:32

cekal sem vetsi zajem.to je DICK jediny co se odvazi to ponorit?
www.weber 12.08.2012 12:50:36

koncak> mám taky smolíka s amatérama... úprava tlumičů... tak jen ten chladič
nahoru a asi se zaprasim... pokud to půjde, tak bych to taky rád zkusil... :lol:
MUDTRIAL-ARENA 12.08.2012 14:24:13

 http://www.quadmania.cz/detail-akce/?aid=274
Johanik 12.08.2012 15:29:37

každopádně dorazím, jen nevím, jestli zmáknu obojí, těším se na triálek, uvidíme jestli
bude chuť i na bahno :D
JARDAQUAD 12.08.2012 22:51:20

bahno je zdravy lečivy :lol: :lol:
petr.marena 13.08.2012 08:34:10

no to je jasny ze se pojede bahno uz se tesim jen stema pneu to bude sileny ale mam
jeste noco v rukave co skusim tak uvidime jestli to vyjde kdyz ne tak se neda nic delat
:-P :lol:
Drtikol 16.08.2012 14:53:27

Spuštěn oficiální web seriálu : http://www.mudtrial.cz/
MUD-ARENA 20.08.2012 20:38:48

Tento víkend jedeme zkontrolovat trat, tak se teste na videa :-DD ať Víte do čeho dete
;-)
Lupíno 20.08.2012 21:38:46

MUD-ARENA> tam akorat uvidis v sobotu krouzit auta, a v nedeli kolky a moto :lol:
:lol:
tytyty 21.08.2012 08:29:37

Lupíno> neboj, vy budete krouzit vedle :-P
Lupíno 21.08.2012 08:32:12

tytyty> jsou náznaky, že pojedem i koryto ;-) ale s minimem vody :lol:
Cammouflage 21.08.2012 08:52:14

Lupíno> No, taky sem si říkal že by kluci na MUD ARENU mohli připravit koryto s
bahnem po stupačky. Že bych si s Linhaiem pořádně zabrodil :-D
Duffy 22.08.2012 20:57:32

Jedu ;-) Sice ještě nevím na čem, ale jedu :-DD
MUDTRIAL-ARENA 26.08.2012 12:16:56

 http://www.quadmania.cz/detail-akce/?aid=274
ledva 05.09.2012 18:52:23
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Ahoj,  tak jak se při pravujete na pilně připravovanou akcičku ? ;-)
Panda 05.09.2012 19:23:00

pripravujem neboj ;-) ;-) ;-)   

  http://accent1.rajce.idnes.cz/Snorchly/
ledva 05.09.2012 22:59:10

Panda>pripravujem neboj ;-) ;-) ;-)   
imageshack.us/photo/my-images/841/fotografie015.jpg/ 
http://accent1.rajce.idnes.cz/Snorchly/

 Dobře ty ;-) :-DD
MUDBOAR 06.09.2012 01:36:17

petr.marena 09.09.2012 17:42:52

tak u me take probihaji pripravy v plnem proudu :-DD :-DD :-DD  

 

 

Bushman 09.09.2012 18:09:59

tak dneska jsem se byl podívat v drmolu a přípravy v areálu jsou v plném proudu, i
dnes tam pracoval bagr na trati
ledva 09.09.2012 20:30:43

Bushman>tak dneska jsem se byl podívat v drmolu a přípravy v areálu jsou v plném
proudu, i dnes tam pracoval bagr na trati

  ;-)
Panda 09.09.2012 20:55:01

take jsem zaslechnul ze tam budou jeste motorky a ze se tam budem mackat ?
křupkař 10.09.2012 14:49:49

Druhá polovina videa, taky bude párty? :-DD  
Panda 10.09.2012 14:59:40

On ledva něco sežene v praglu co? ;-)
MUD-ARENA 18.09.2012 20:42:11

:-DD už se nám to blíží přípravy finišují, těšíme se na vaši hojnou účast :-DD
Panda 18.09.2012 21:38:01

(y) (y) (y) (y)   Dobre vy :-DD :-DD :-DD uz pomalu balime :-D :-D
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Claire 19.09.2012 10:31:18

Jak to tam bude s jídlem? Bude možnost se tam někde najíst nebo si mám vzít všechno
s sebou ?
Venca113 19.09.2012 17:42:13

V sobotu tam jedu na trénink tak dam nějaký foto jak vypadá koryto :-DD
petr.marena 19.09.2012 19:42:13

Venca113>V sobotu tam jedu na trénink tak dam nějaký foto jak vypadá koryto :-DD

 super (y) (y)
jarda58 19.09.2012 19:47:43

MUD-ARENA> Přijedu s mladym už ve čtvrtek ,slíbil jsem Ledvovi nějakou pomoc :-P
Claire 19.09.2012 20:12:01

Taky se s Kyklopem chystáme přijet ve čtvrtek ;-)
jarda58 19.09.2012 20:32:15

Claire> Tak něco večer popijem :-D
Claire 19.09.2012 20:36:31

jarda58>Claire> Tak něco večer popijem :-D

  Hm... tak maximálně griotku :-P
jarda58 19.09.2012 20:39:25

Claire> Prohibice do středy skončí :-) a jinak nějaký zásoby se najdou :-P
Claire 19.09.2012 20:43:27

jarda58> ok, pro jistotu si přibalím i bílou hůlku, jistota je jistota :-P
MUD-ARENA 19.09.2012 23:15:30

AKCE JE ZRUŠENA !!!

   :[ Bohužel, homo proponit et vita mutans - člověk míní a život mění

 :[   Díky změnám ze strany pronajímatele areálu, musíme akci v daném termínu
zrušit. Jednáme dál o novém termínu, brzo dáme vědět jak vše dopadlo.
petr.marena 20.09.2012 00:24:02

to je skoda to me mrzi :[ ale je pravda kdyz budete platit za cely areal byt s nekym
jinym dohromady myslim tim to crosscountry ty tam zaberou i vez atd tak to se
nedivim ze bude jiny termin ale uz aby to bylo :-DD :-DD
Kyklop.p 20.09.2012 07:49:31

to si děláte pr...l ?!?!?!?!?!?
křupkař 20.09.2012 08:17:14

To je prdel nééé? mámé zaplacený ubytování. Koukejte se domluvit a příští týden to
udělat. Kvůli týhle akci jsem musel přesunout výlov rybníku. Tak se snažte!!! Je to
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nultej ročník tak se klidně s kroskama snesem.
tytyty 20.09.2012 08:30:07

Pokusíme se
Lupíno 20.09.2012 08:51:19

podle www.motokrosnacechu.cz to stále platí ;-)
křupkař 20.09.2012 09:11:43

tytyty> No proto ;-)
křupkař 20.09.2012 09:13:03

Aspoň bude víc diváků.
Panda 20.09.2012 14:51:57

(n) (n) (n) to ani nebudu komentovat a jen doufám že to dotahnete do dobrého konce.
Panda 20.09.2012 16:33:40

Panda>take jsem zaslechnul ze tam budou jeste motorky a ze se tam budem mackat ?

  Neptal jsem se na to před 14 dnima a odpověď vše v poradku (n)
MUDTRIAL-ARENA 20.09.2012 18:24:28

Ahoj, Pando nemrzí to jen tebe, lidí které to mrzí je spousty, a nejen v řadách
čtyřkolkářů kteří se tam chystali. Ale proti rozhodnutí majitelů pozemku nám do
stejného termínu vsadit další jsme neovlivnili, a věř že jsme do zkoušeli.  Akce měla
být pilotní, my si na ní měli ověřit zájem, funkčnost a propracovanost přípravy, zpětnou
vazbu pro AČR a další. Tím že bychom akci zdvojili, nedostali by jsme to co jsme právě
od téhle akce potřebovali a očekávali pro správný chod seriálu v příštím roce.  Mrzí nás
to všechny co na akci makají a připravují.
jarda58 20.09.2012 18:50:35

Tak pojedem do prdele (n) To bude mladej nasranej,tak se těšil :[
dick 20.09.2012 19:04:25

Možná by ale u zdvojené akce došlo k větší informovanosti i u lidí, kteří mepřijou na
kolky a příště by možná po shlédnutí této akce přišli.
Panda 20.09.2012 19:10:10

jarda58>Tak pojedem do prdele (n) To bude mladej nasranej,tak se těšil :[

  presne o nas nejde my si zajezdime kdy chcem ale mlady se tesili na bahno a na
4kolky a hlavne ze si zajezdi v arealu :-( :-( :-(
Claire 20.09.2012 19:32:29

dick> (y)
JARDAQUAD 20.09.2012 20:06:26

Claire> http://www.quadmania...tail/?ft=4638&fid=14
Grizzly660 20.09.2012 21:01:29

Hlavne ze som si chcel prenajat autokaravan a prejst aj s rodinou cca 600 km aby sme
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videli to bahnenie online....
tytyty 20.09.2012 22:35:48

Panda> to je dalsi problem, v arealu by si bohuzel nikdo, mimo zavodniku nezajezdil
(n)
křupkař 21.09.2012 07:35:02

Tak že je to na tuty odpískané????
ziky16 21.09.2012 09:13:57

velka skoda :-|
Natyj 21.09.2012 12:48:52

Proč hned všichni používají tak hrubá slova? nikdy se nikdo z vás nemýlil? vždy se vám
vše povedlo na jedničku? nikdo není bezchybný a když něco nejde tak to prostě nejde s
tím se nedá nic dělat...všichni vždycky jen nadávají ale přiložit ruku k dílu by nikoho
ani ve snu nenapdlo, je mi jasné že teď budu cíl a budu atakována všemi možnými
reakcemi a upřímně je mi to jedno...zkuste se vžít do role organizátora, jak by vám asi
bylo a vaše komentáře typu jedem tak akorát do prdele mu moc nepomůžou... :o :o :o
:o :o
Bimbajs 21.09.2012 13:54:15

Natyj> plně s tebou souhlasim, než ňáký fiasko, něco z bídou napůl, tak radši nic.
Myslim si, že z toho organizátoří určitě nadšený nejsou, když si eště představim ty
počáteční dohady a to, jak si někteří mnou ruce, že se to nepovedlo... :[ :[ :[
Josejose 21.09.2012 14:12:02

Bimbajs> Ti co si mnou ruce, že se to nepovedlo nechť jdou do prdele bo nás co toto
baví jsme rádi, že někdo takovou akci pro nás chce vůbec nachystat :[ takže Vám kluci
držím palce ať to příští rok všechno vyjde :-DD :-DD :-DD
Aligator.avs 21.09.2012 14:14:41

velká škoda ale jak se říká vše špatné je pro něco dobré ;-)  tudíž držím palce aby se to
dotáhlo do konce (y)  písmenka :-)
Petr64 21.09.2012 14:18:24

Natyj> (y) (y) :-DD
Panda 21.09.2012 14:54:11

Natyj samozřejmě máš pravdu ,ale já si nevsimnul žeby někdo posílal někoho do
prdele.. Je jasné že se vše nepovede.to je život. Ale sklamani je to velké my jsme
neprilozili ruku k dílů.ale my jsme k tomu přizpůsobili celej měsíc jak v práci tak v
rodine proto zklamání. Urážky jsem tady fakt nečetl.
Panda 21.09.2012 15:14:24

A ještě jedna věc můj názor, protože také dvakrát do roka zarizuji akce typu co teď na
sazave. Jasné není to tak velká akce atd.,ale co mě tady chybělo od začátku je
komunykace organizátorů už před 13 dnima jsem tady psal a ptal se co je pravdy na
tom ,že tam nebudem samy a že akce možná nebude. A odpověď žádná až 7 dní před
odjezdem. Tak není divu že někteří reagujou záporně. Pro některý je fakt fuška si
udělat volno v práci zrušit další aktivity  Já to už beru z nadhledem malému klukovi
jsem to vyjasnil a slybil jinou akci. Každý má nakou pravdu,ale slušně se dohodnout se
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dá vždy sme team ne.
MUDBOAR 21.09.2012 15:52:52

Panda>A ještě jedna věc můj názor, protože také dvakrát do roka zarizuji akce typu co
teď na sazave. Jasné není to tak velká akce atd.,ale co mě tady chybělo od začátku je
komunykace organizátorů už před 13 dnima jsem tady psal a ptal se co je pravdy na
tom ,že tam nebudem samy a že akce možná nebude. A odpověď žádná až 7 dní před
odjezdem. Tak není divu že někteří reagujou záporně. Pro některý je fakt fuška si
udělat volno v práci zrušit další aktivity  Já to už beru z nadhledem malému klukovi
jsem to vyjasnil a slybil jinou akci. Každý má nakou pravdu,ale slušně se dohodnout se
dá vždy sme team ne.

  hele, take jsme slyseli ze tam neco bude, ale oficialne nikde nic napsano nebylo, z
drahy info bylo, ze se to resi, ale ze jsou na dovoleny. Prej crosscountry, ale ani tam
nebylo nic napsano a ani nikde jinde, tak co by jsi delal ty? cekal na oficialni
stanovisko, jako my. Pro všechny to je hodne neprijemne a ver ze pronas asi nejvic :o
Drtikol 21.09.2012 16:03:54

Vážení z toho že akce byla odvolána není nikdo nadšený a to jak na straně organizátorů
tak na straně účastníků akce.   Odvolání předcházela řada jednání, dohod atd.. a
definitivně bylo rozhodnuto tentýž večer jako zde byla informace uveřejněna. Důvody
jsou myslím každému jasné. To se změnily podmínky v pronajímaném areálu má
bezprostřední dopady na organizaci , bezpečnost , odpovědnost, finance , sponzory a
vše související.  Jedna věc je pozvat pár kamarádů na poježdění tak jako děláme řadu
akcí při QC. A něco jiného jsou závody k nim vztažená odpovědnost ale i závazky vůči
sponzorům.  Všichni chápeme že jste se na akci těšili stejně jako my a že je to
zklamání. Na druhou stranu když by se akce uskutečnila tak bychom možná od těch
samých z vás co nedokáží akceptovat nepřízeň osudu četli drsnou kritiku na to že akce
byla na půl, špatně zorganizovaná atd... a věřte že to je na stupnici rizik to nejmenší co
by v případě dvou akcí různých pořadatelů v jednom areálu hrozilo.  Panda srovnávat
sraz na sázavě a akci tohoto typu nepovažuji za relevantní argument.   Tvoje zklamání
jsi napsal a já i všichni zde mu věřím rozumíme. Na to ale navážu dotazem věříš že
další tanec v rozlitém mléce něco pozitivního přinese ? Není to zcela jistě první akce
která díky nedodržení dohod musela změnit termín či lokaci konání a já v příspěvcích
marně pátrám po tom konstruktivním. Když píšeš o týmu znamená to že s tebou
můžeme počítat i s nějakou pomocí nebo se budeme jenom sjíždět na tom že nám
pronajimatel pozemku 14 dní před akcí změnil podmínky a my jsme ty nové
neakceptovali ?  Všem ostatním děkuji ( příspěvek zde píši za sebe ) za trpělivost a
pochopení které nám v řadě SZ , SMS i telefonátů k této nepříjemné situaci
poskytujete... Určitě učiníme maximum pro to aby se vše podařilo. Flinta v žitě určitě
neskončí (y)
Panda 21.09.2012 17:37:51

Panda srovnávat sraz na sázavě a akci tohoto typu nepovažuji za relevantní argument. 
 Tvoje zklamání jsi napsal a já i všichni zde mu věřím rozumíme. Na to ale navážu
dotazem věříš že další tanec v rozlitém mléce něco pozitivního přinese ? Není to zcela
jistě první akce která díky nedodržení dohod musela změnit termín či lokaci konání a já
v příspěvcích marně pátrám po tom konstruktivním. Když píšeš o týmu znamená to že
s tebou můžeme počítat i s nějakou pomocí nebo se budeme jenom sjíždět na tom že
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nám pronajimatel pozemku 14 dní před akcí změnil podmínky a my jsme ty nové
neakceptovali ?  Také jsem psal že to není taková akce ;-)   A pomoc určitě když to
bude v mých silách,taky jsem tady psal že přijedu v pátek na oběd a mužů pomoct to
je to nejmenší (y)  A mléko určitě nerozlivam,jen sem odpovídal naty že tu nevidím
žádné sprosra slova a napadání. a když to někomu ujede tak věřím že to tak nemyslí.
Jak píšete zklamání pro všechny.
Gabča 21.09.2012 20:58:32

Drtikol> (y) (y) (y)
jarda58 21.09.2012 21:37:02

Natyj> Hele jestli tě uráží že jedu akorát do prdele tak se dej k rychlejm šípum.Nikoho
neshazuji-chtěl jsem tam jed ve čtvrtek pomoc Ledvovi jak jsem slíbil.Že se to nekoná
tak jedu do pr....
Bahňák 21.09.2012 22:10:07

Jestli to budete takhle na rychlo cucat z prstu i příští rok tak to bude super šou :lol:
:lol: :lol:
Zákazník 22.09.2012 00:37:04

Zřejmě "profesionálně" napsaná nájemní smlouva pokud vůbec nějaká byla jestli byla
cela akce organizována stejným "profesionálním" způsobem jako pronájem prostor tak
možná dobře že to neklaplo. Když si představím co bych musel časově obětovat abych
tam mohl jet a pak by mi někdo ve třech řádcích napsal ......sory nevyšlo to protože
jsem trouba a neumím si ošéfovat pronájem smlouvou.....tak je to na střelu do palice
lituju ty lidi. Takže kluci s ARENA GROUPE příště se s někým poraďte s někým kdo
organizuje profesionálně kdyby jste to udělaly mohli jste si ušetřit tuhle blamage :lol:
:lol: :lol:
Venca113 22.09.2012 06:38:06

Zákazník> Že by se šli poradit s tebou když si ve všem tak chytrej. :-$ Zatim jediný co
si tady dokázal bylo jen debilní rejpání do všeho co tady kdo napsal.Se nedivim že tě
tady naprostá většina lidí nemusí.Ani mě nepřekvapuje že máš jenom jednoho člověka
v přátelích. Na rozdíl od tebe se tyhle lidi snažily pro ostatní něco zorganizovat a ne
jenom plkat nesmysly na všech možnejch vláknech. Nevím jestli si tímhle jednáním
léčíš nějaký mindráky ale měl ba ses nad sebou zamyslet a zkusit třeba někomu v
něčem poradit a pomoct. Od toho tady tyhle stránky jsou.Jenže vždycky se bohužel
najde nějakej exot kterej tohle nepochopí. :[ Chlapům přeju ať to všechno dobře
dopadne a když budou potřebovat pomoct tak stačí napsat. Mam to na tuhle trať
kousek tak v tom nevidím problém :-DD .....Sory že tady takhle píšu ,normálně to
nedělám ale tenhle negativní člověk už mě tady dlouho sere a do teď sem se držel. :[
:[ :[ :[
Bimbajs 22.09.2012 08:04:18

Zákazník> tak to jsou přesně voni, co jsem psal, :[ :[ :[ chyyyytrej jak rádio, ale
nevšim sem si, že by si ty měl ňáký aktivity, když tak všechno ovládáš na
jedničku.Vono je jednodušší do někoho rejpat, než něco ukázat a skusit. To se bojíš
kritiky, že něco neskusíš sám zorganizovat? Rypáků znám fůru.Že se nám
nepředstavíš, Zákazníku, schovávat se za anonymitu- to je úroveň!!!
petr.marena 22.09.2012 08:46:14
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Venca113>Zákazník> Že by se šli poradit s tebou když si ve všem tak chytrej. :-$
Zatim jediný co si tady dokázal bylo jen debilní rejpání do všeho co tady kdo napsal.Se
nedivim že tě tady naprostá většina lidí nemusí.Ani mě nepřekvapuje že máš jenom
jednoho člověka v přátelích. Na rozdíl od tebe se tyhle lidi snažily pro ostatní něco
zorganizovat a ne jenom plkat nesmysly na všech možnejch vláknech. Nevím jestli si
tímhle jednáním léčíš nějaký mindráky ale měl ba ses nad sebou zamyslet a zkusit
třeba někomu v něčem poradit a pomoct. Od toho tady tyhle stránky jsou.Jenže
vždycky se bohužel najde nějakej exot kterej tohle nepochopí. :[ Chlapům přeju ať to
všechno dobře dopadne a když budou potřebovat pomoct tak stačí napsat. Mam to na
tuhle trať kousek tak v tom nevidím problém :-DD .....Sory že tady takhle píšu
,normálně to nedělám ale tenhle negativní člověk už mě tady dlouho sere a do teď sem
se držel. :[ :[ :[ :[

 (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) vaclave hezky receno covece ty bys mohl napsat i
knihu :lol: :-P tenhle pan co si rika zakaznik si asi mysli ze je neco jako batman nebo
superman nikdo nevi kdo to je a zachranuje cely svet tyhle jeho keci bere asi ze svych
skusenosti a skutek utek nemam nato vice slov a nema to cenu ani psat....a nasim
klukum samozrejme drzim moc palce ze to vyjde :-DD :-DD
Michall 22.09.2012 11:38:49

Venca113> Mít to kousek jaky ty tak to vůbec neřeším ale když sem rušil ubytování tak
sem si připadal jak kokot.Podstatný je, že to měl být jen jakoby hobby závod se
srazem proto o nic nejde ;-) .Kdyby se to stalo týden před.....seriálem který se pojede
ve spolupráci s AČR jako mistrovství republiky ......napsal bych stejnej komentář jako
Zákazník (u)
Venca113 22.09.2012 11:46:17

Michall>Venca113> Mít to kousek jaky ty tak to vůbec neřeším ale když sem rušil
ubytování tak sem si připadal jak kokot.Podstatný je, že to měl být jen jakoby hobby
závod se srazem proto o nic nejde ;-) .Kdyby se to stalo týden před.....seriálem který
se pojede ve spolupráci s AČR jako mistrovství republiky ......napsal bych stejnej
komentář jako Zákazník (u)

 Já tě chápu že to naštve,ale je tu jeden dost velkej rozdíl. Ty ses týhle akce chtěl
zůčastnit tak máš důvod být zklamanej a konkrétně od tebe bych to jako
potencionálního účastníka tak trochu bral ale on tu do všeho jen kecá a nikdy ho nikde
nikdo neviděl .Tak ať radši nemele nesmysly a neštve lidi. :
dick 22.09.2012 12:36:19

Jí bych řekl, že zákazník není žádný čtyřkolkář, ale člověk, který rád poučuje a škodí. V
hospodě už ho asi nesnesou a tak kecá tady. Bohužel mi mu nahráváme a na jeho plky
reagujeme.
Cammouflage 22.09.2012 13:01:31

2 Zákazník - Předpokládám dle Tvých slov odborníka že se můžeme příští rok těšit na
nějaký sraz (nebo sérii?) kterou perfektně zorganizuješ. Mohlo by se třeba jmenovat "U
Velké Huby". Já rozhodně rád přijedu. Jestli nic takového neplánuješ, tak si pod tím
názvem založ klubovnu. Ste fakt trapný . . .
Zákazník 23.09.2012 16:59:15
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Venca113> Nechápu proč se vždy najde pár jedinců kteří začnou obhajovat něco
pořádně spackaného a útočit na jedince který jen vyjádří svůj názor místo toho aby se
zamysleli kde nechal "tesař díru". V dnešní době se nedá podnikat nic bez řádné
smlouvy subjektů a kdo se rozhodne uspořádat něco tak složitého jako je "první
oficiální něco pod záštitou samotného santa clause"bez dobře napsané nájemní
smlouvy je prostě s prominutím amater a břídil a je lhostejno jak čisté a upřimné byli
jeho snahy udělat něco pro čtyřkolkářskou komunitu.Každopádně minimálně pár lidem
pěkně zavařili a ti se určitě při příští avizované akci přetrhnou při vybírání dovolené
přeobjednávání zákazníků a objednávání ubytoání :lol: a v tomto případě opravdu
neplatí že negativní reklama -dobrá reklama. Nebojte já žádný sraz ani akci nikdy
organizovat nebudu protože na to nemám a hlavně si to umím přiznat :-P Takže se dál
můžete plácat po zádech a lhát si do kapsy že za to nikdo nemůže nebo že za to může
majitel pozemků.....to bude úplně nejlepší (y) (y)
Venca113 23.09.2012 19:33:48

Zákazník> Já tady vůbec nikoho neobhajuju. Jen mě štve že tady napadáš a urážíš lidi
který se na rozdíl od tebe aspoň o něco snaží. Takovejch rejpalů jako si ty tady už taky
pár bylo. A upřímně si sáhni do svědomí . Reješ do všeho a skoro v každym vlákně. Měl
by ses nad sebou zamyslet.Starej se sám o sebe a nepomlouvej tady ostaní. Nejhorší v
životě je srážka s blbcem a s tebou bych se teda srazit nechtěl.Promiň mi tyhle slova
ale prostě z tvého jednání tady na foru to tak vypadá. doufám že se nikdy nepotkáme.
Nerad si kazím náladu. Mam rád pohodový lidi a ne takový negativní primitivy. A už se
k tvé osobě vyjadřovat a kazit si dobrou večeři :-P :[ :[
Venca113 23.09.2012 21:16:30

MUD-ARENA>AKCE JE ZRUŠENA !!!

   :[ Bohužel, homo proponit et vita mutans - člověk míní a život mění

 :[   Díky změnám ze strany pronajímatele areálu, musíme akci v daném termínu
zrušit. Jednáme dál o novém termínu, brzo dáme vědět jak vše dopadlo.

 Dnes jsem se dozvěděl jak to opravdu bylo a večer by zde mělo být prohlášení chlapů
z Cechu. :-DD
BAGR 23.09.2012 22:03:17

Zdravim všechny čtyřkolkáře. Jsem jeden z provozovatelů areálu Cech sv. Víta v
Mariánských Lázních a rád bych se vyjádřil k situaci,která nastala zrušením
mudtrialových závodů v bahnitém korytě. Začátkem léta byla uzavřena ústní dohoda o
pronájmu koryta a části areálu na trialovou vložku,v žádném případě se nejednalo o
tom,že by organizátoři akce měli k dispozici celý areal. Přesto že se v tomto areálu
konal před měsícem závod v offroadmaratonu,jehož se organizátoři zůčastnili,nebyli
tito pánové schopni nás oslovit a domluvit se na podrobnější podobě závodů. Z naší
strany jsme se na tuto akci pečlivě připravovali a o zrušení akce jsme se dozvěděli
včera formou sms. Volal jsem jednomu z pořadatelů panu LEDVINKOVI, ten ale telefon
nebral a ani nezavolal zpátky. Je pravda,že jsme na sobotu vložili závod v
Crosscountry,ale toto rozhodnutí jsme pečlivě zvážili a došli k závěru že motorky by v
žádném případě závod čtyřkolek neovlivnily,neboť by jezdily na druhé straně areálu.
Určitě by tato společná akce přilákala i více diváků a spousta klukú z řad motorkářů se
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na bahna těšila. Nevím jestli závod motorek byl hlavním důvodem zrušení akce,ale
pochybuju že by to někomu z vás ctyřkolkářů vadilo. Pan Ledvinka na to má zřejmě
jiný názor, a pan Přemek by udajně sám tuto akci nedal.Příprava na tuto akci nás stála
nemalé finanční prostředky a pár takovejch akcí a můžem to zabalit a jezdit zase po
loukách.  Víme že spousta z vás se na tuto akci těšila a proto jsme se rozhodli tento
závod uspořádat ve vlastní režiji a ve stejném terminu. Podmínky na závod zůstavají
stejné jako u kluků z mudtrialu,jen s tím rozdílem že se nepojede o mistrovské body.
Na vítěze ve všech kategorijích jsou připraveny poháry. Veškeré technické zázemí je
zajištěno,občestvení samozřejmě také. Více informací na www.motokrosnacechu.cz
nebo na tel 605270284
jarda58 23.09.2012 22:17:38

BAGR> Tak ted sem moooooooooc zvědavej na vyjádření druhý strany B-) :-P
Panda 23.09.2012 22:59:25

To já také ,a je mě lito všech co se těšily . A uz zase všechno zrušily
jarda58 23.09.2012 23:06:24

Koukám že MUDTRIAL-ARÉNA tu byla přihlášena a už není asi se nechce vyjadřovat a
nebo nemá o čem :-P
ledva 24.09.2012 00:02:32

Ahoj, tak já k tomu také něco napíšu. Jsem jedním, nikoliv jediným členem z pěti,
který tuto akci připravoval.  Nejsem ani duchovním otcem této akce. Ani jsem tedy sám
rozhodovat nemohl a ani nechtěl. Tvrzení že jsem nezvedal telefon zní hezky, ale je
celkem zavádějící, bylo by dobré zde napsat že to bylo jednou, 20.9.2012 v 18:30h.
Nikdy jsem se spolu nepotkali osobně, to bylo přenecháno "šéfovi" který s Vaší stranou
řešil podrobnosti ohledně úpravy koryta a podobně. I když jsem tam nebyl, věřím že
bych byl srozuměn s tím, že náklady na úpravu koryta se promítnou bud v samotné
výši nájmu, nebo Vám budou nahrazeny jinak. Nic takového ale z Vaší strany
nezaznělo.  Náš poslední společný hovor proběhl 19.9.2012 v 18:11h. Kde jsem po
sdělení, že jste na 100% rozhodnuti uspořádat obě akce v jeden termín, a to z důvodu
peněžní injekce při uspořádání Crooscountry, do telefonu jasně řekl, že se mi to
nezamlouvá a narušuje to naše záměry s akcí a samotným průběhem akce. Že to celé
musím přetlumočit a probrat se zbytkem týmu. To jsem udělal a konečné resume jsem
si jako ostatní přečetl následující den zde na foru a na FB. Jak je více lidí na naší
straně, tak i Vás je tam více, určitě dva. S kolegou Mírou bylo dohodnuto, že budeme
mít areál celý, nebylo důvodu dohadovat pouze část areálu, když tam jiná akce v tu
dobu nebyla plánována. V areálu je koryto kde se měli konat bahenní závody. V členité
části se měl odehrávat trialový závod, zbytek prostoru měl sloužit k dostatečně užití
návštěvníků akce spolu s dětmi.  Tak je námi i v příslušných vláknech prezentované.
Dále byla k prostoru dohodnuta budova, kde mělo být zázemí našich závodů spolu s
asfaltovou plochou kde bylo plánované parkoviště i s částí ubytovací.  To se změnilo po
naplánování akce do stejného termínu. Budova a parkoviště měla sloužit pro potřeby
Crosscountry, a my se měli spokojit s prostorem kolem koryta. Zde jsme měli mít
zázemí, přejímky strojů, ubytování atd.... možná další věc kterou by jste zde měli
vypíchnout místo jednoho nezvednutého telefonátu. Nám se nezamlouvalo, kde
bychom měli účastníky akce uvítat a ubytovat.  Kdyby vše zůstalo dle naší dohody, akci
by proběhla bez nejmenšího zádrhelu a ke spokojenosti všech. Takto jsme v zájmu
toho, aby naše akce byla opravdu dobrá termín zrušili. Nemohli bychom účastníkům
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akce nabídnout to, co jsme pro ně chtěli a zamýšleli. Nám samotným by akce spojená s
jinou akcí nepřinesla zpětnou vazbou, ze které se to mělo doladit tak, aby to do
samotného spuštění seriálu po novém roce bylo co nejlepší. Ahoj Jirka
ledva 24.09.2012 00:04:01

jarda58>Koukám že MUDTRIAL-ARÉNA tu byla přihlášena a už není asi se nechce
vyjadřovat a nebo nemá o čem :-P

 Ahoj Jardo,  odhlásil jsem se, abych nepsal jako MUDTRIAL-ARENA ale abych to psal
za sebe. Když ostatní stále mlčí ;-)
Zákazník 24.09.2012 00:22:33

Pěkné,pěkné,kluci bohužel jsem měl pravdu! asi neznáte pořekadlo ...slibem
nezarmoutíš..... :lol: :lol: takže poučení pro vás!smlouva na papír a pak něco
organizovat B-)
křupkař 24.09.2012 08:47:43

A jejej, tady se to o víkendu rozjelo ;-) . Tak abych si taky přihřál polívčičku, každej,
kdo kluky co pořádají tuto akci nebo jinou moc dobře ví, kolik času a úsilí stojí něco
takového uspořádat. Tak že reakce některých z nás, ale i moje jsou v takových to
případech na místě. Chápu jejich rozhodnutí a držím jim palce. Přečetl jsem si to celé
ještě jednou a nikdo nikomu nenadával a neurážel, tak nechápu reakce některých
ochranářů. Docela mi překvapila i reakce místního motokros klubu, že chtějí uspořádat
sranda bahno na svoje triko. Možná je to na zamyšlení pořadatelů Arény a věřím, že i
jako sranda závod bez jakých koliv ocenění by se to uchytilo.  My jsme jsme si zaplatili
ubytování v Drmouly a rušit ho nebudem. Prostě tam jedem na výlet :-DD .
Nechuťák 24.09.2012 10:31:31

Všechno je to o domluvě... Obzvlášť, když to není předem na papíře. Sorry kluci, ale
trošku se mi zdá, že jste tu akci zrušili tak trošku předčasně a s horkou hlavou.
Škoda...
BAGR 24.09.2012 11:26:09

ledva> Ahoj Jirko,jsem rád že jsi se k tomu taky vyjádřil a v podstatě je z těchto
článků vidět že opravdu vázla komunikace. V žádném případě jsme nechtěli navyšovat
částku na který jsme se dohodli,a ani o tom nebyla reč. Myslíme si že by si naprostá
většina kluků,kteři se na bahna těšili by po zjištění částky za kterou jsme areál
pronajali řekla že jsme buď milionáři,nebo naprostý idiodi. Chtěli jsme Vám vyjít vstříc
a tomu odpovídala i směšně nizká cena za pronájem. Co se týče parkování,tak Vaše
akce byla plánovaná už od pátku a tím pádem by jste parkoviště obsadili už od pátku a
motorkáři by se v klidu stavěli na cestu. Budova věže je dost velká na to,aby se v ní
zvládla přejímka na pět závodů.  Hoši nějak se nemůžu zbavit dojmu,že tady moc nešlo
o uspokojení čtyřkolkářů,ale o Vaše zviditelnění v očich sponzorů a pánů z AČR. 
Každopádně jste samozřejmě zváni a pevně věřím,že to je ponaučení pro příště.
Ahoj,kluci z Cechu.
ledva 24.09.2012 11:35:16

Nechuťák>Všechno je to o domluvě... Obzvlášť, když to není předem na papíře. Sorry
kluci, ale trošku se mi zdá, že jste tu akci zrušili tak trošku předčasně a s horkou
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hlavou. Škoda...

 Dekujeme za prispevek Pepo, tady se ktomu asi nikdo jiny z duvodu zamestnanosti a
velkeho pracovniho nasazeni,ebo jinych svych aktivit na poli ctyrkolek vyjadrovat
nebude. Tak tedy zase ja . Pokud udelas akci, jsi za lidi co ti prijedou zodpovedny.
Pokud se tam cokoliv stane, nedej boze by tam nekdo nekoho na ctyrkolce sejmul,
nemluve o detech ktere by tam poletovali sem a tam (to se tyka treba i tebe) . Tak by
to byl prusvih jako hrom k, na kom by se rodice hojili, na poradateli. Riziko s dalsim
zavodem kam by prijelo X dalsich lidi na ctyrkolach se tak mnohonasobne zvysuje.
Proto prosim, nez sem neco napisete, zkuste se zamyslet i nad temahle okolnostma.
Neni to jedno a totez, jako se sejit na louce a jedeme....
ledva 24.09.2012 12:05:42

BAGR> Ahoj, akce by se konala at s AČR nebo bez, to same plati i pro samotny serial.
Nikdo z nas nezjistoval ceny za jake pozemek pronajimate a podobne. Dali jsme otazku
ohledne ceny za pronajem, dostali jsme odpoved s nejakou cenou a ta pro nas byla
smerodatna. Jsem presvedcenej ze nikdo z nas na Vasi stranu nijak netlacil. Cenu jste
stanovili sami, pokud by jste rekli jinou, byla by pro nas smerodatna tato a bylo by na
nasem uvazeni zda na ni pristoupime nebo ne.  A ohledne tveho dojmu ohledne
sponzoru/partneru akce. Figuruji zde paetneri kteri s casti tymu jiz nekolik let
spolupracuji a navzajem si duveruji. A prijezd byl planovany a domluveny uz od stredy
a vetsina od ctvrtka. To ze nebudeme mit zazemi se zminovanou plochou jsem se
dozedel kluci prave od vas. Tak mi to bylo podano z vasi strany. Tak ne jen my v tam
melu komunikacni sumy :-) Ja sam doufam ze akce bahna se vydari, kluci a i vy budete
spokojeny.
Panda 24.09.2012 15:17:17

ledva> tady se ktomu asi nikdo jiny z duvodu zamestnanosti a velkeho pracovniho
nasazeni,ebo jinych svych aktivit na poli ctyrkolek vyjadrovat nebude. Tak tedy zase ja
.  a toho si kazdy vazi pac komunikace tu chybela od zacatku (y) (y) (y)
Drtikol 24.09.2012 17:12:25

Zdravím všechny   Nejdřív jedno slovo " pěkný " :-$   Pro zákazníka> Tvá podpora nás
nesmírně těší a já osobně ti za ní děkuji a tvého názoru si cením každý názor dobrý
názor a jsem rád, že se zde najdou i inteligentní a problematiky znalí přispěvovatelé,
od kterých je radost si přečíst příspěvek. Piš víc a na měkkčí papír (y)   K ostatnímu
bodově za mně naposledy protože i přes zde uvedené nemám příliš co bych k mému
vyjádření výše doplnil:  1) Vůbec nerozumím téhle kultuře řešit mezifiremní smluvní
vztahy veřejně na fóru ? Kde to jsme ? To je kultura páni pronajimatelé. Snad jsem
výše jasně, jednoduše a poměrně srozumitelně výše uvedl, že existují objektivní
důvody, které nás po zralé úvaze (nikoliv horké hlavě Pepo) vedly k tomu, že jsme akci
zrušili. Poslední co bych očekával je, že zde pronajimatel, který nedodržel dohodu
(ústní písemnou to je vcelku buřt) bude místo omluvy za marně vynaložené finance a
čas a škodu na jméně chystané akce řešit naše související rozhodnutí, které je čistě a
jen v naší kompetenci protože odpovědní vůči všem stranám jsme jen a pouze my.  
Pronajimatel pouze inkasuje dohodnutou částku jako zisk(to pro ty co by o tom chtěli
polemizovat) je to podobně jako na všech ostatních akcí ... občerstvení , pozemek , toy
toy atd.. to všechno představuje zisk pro provozovatele konkrétní služby. Jedinný, kdo
zisk nemá je organizátor neziskovka ten to dělá pro zábavu a jako koníčka a v lepším
případě se mu uhradí veškeré náklady.. nebo je to firma, která zisk má ale to není náš
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případ ani jiných organizací které podobnou činnost vykonávají.  Všichni z vás si zkuste
na vteřinu představit jak někde v areálu dojde například ke zranění a jak se to bude
řešit. Pronajimatel pozemku bude první, kdo se stejnou grácií se kterou teď změnil
podmínky dohody prohlásí, že je to věcí pořadatelů a my se budeme tahat po soudech,
kdo co má pojištěno, kdo co zajistil atd.. ono "doladit" se to dá i smluvně ale né za 14
dní před akcí... Hovořím jasně ? Rozumí tomu všichni ? Je to o tom co každý z nás je
ochoten riskovat a co nikoliv ... Já osobně jsem byl jedné akce v souběhu již účasten a
závěr ? Nikdy více ! Je to totiž přátelé kamarádi skutečně o hubu a to se omlouvám tak
rád čtyřkolky zase nemám abych kvůli akci skončil třeba s podmínkou.   2)
Pronajimatel pozemku zde uvádí nějaká prohlášení:  a) pronajimatel jak píše věc zvážili
a došli k závěru, že motorky závod neovlivní.   To je fajn a já se ptám koho to zajímá ?
Jako nájemce se přece rozhoduji já jestli to akci ovlivní či nikoliv nájemce je totiž ten
odpovědný za průběh akce i vůči investorům a toto rozhodování proběhlo a věnovali
jsme mu dost času i s ohledem na to co jsme do příprav z vlastního času a vlastních
peněz investovali. Píšete tady jak se motorkáři těšili na akci čtyřkolek atd atd.. skoro se
mi zdá, že jste se ve svých úvahách odpoutali od role pronajimatele pozemku a nějaká
naše rozhodnutí jste předjímali .. To je ale vážení chybně už kvůli té odpovědnosti a
omlouvám se Váš názor není ve vtazhu k mé odpovědnosti nijak podstatný ten názor jí
totiž nijak nezmění.   Důvody našeho rozhodování jsou tedy slunce jasnější zejména: -
pohyb závodníků po areálu, dvě depa s tím související odpovědnosti za škody, krádeže
atd. - vstupné a organizace vstupů na akci celkově vyšší nároky na počet organizátorů
- celkově vyšší nároky na pořadatele zejména ve vztahu k pohybu osob a vozidel po
areálu (velmi zásadní) - obtížné vyhodnocení úspěšnosti akce ( velmi zásadní s
ohledem na financování ) máme stále partnery kterým umíme akce vyhodnocovat a
proto s námi leta spolupracují. - konsolidace dvou programů s ohledem na diváky.
Museli bychom chtě nechtě řešit program sousední akce.  b) další argument, který
pronajimatel uvádí je jak z říše snů .. tedy že nejde o uspokojení čtyřkolkářů ale o
sponzory a AČR .. no ono vážení pronajimatelé šlo i o uspokojení vašich požadavků na
náklady atp.   protože jsou dvě varianty financování takové akce. Buďto sáhneme do
kapsy a zaplatíme vše ze svého jako pro čtyřkolkáře (pak se styďte že jste si o nějaký
nájem vůbec řekli protože to pak neděláte pro čtyřkolkáře) a nebo půjdeme hledat
partnery a sponzory. Sponzoři a investoři po nás však budou na konci akce chtít vidět
nějaké vyhodnocení. Tedy co je to stálo a co jim to přineslo. Protože jde o nultý ročník
jde o nezanedbatelnou věc tedy o to, který z partnerů podpoří první ročník a logicky se
bude rozhodovat na základě dojmů z nultého závodu. Dost obtížně jej pak
vyhodnotíme, když nebudeme schopni rozlišit kolik diváků by přišlo nebýt tam jiná akce
atd. atd..   všechny důvody je pak třeba vážit i tím, že jsme se nové podmínky
dozvěděli 14 slovy 14 dní předem oficiálně to pak bylo výrazně později. Zde jsme
rozhodovali tak že než udělat akci "napůl" raději ji odložíme a uděláme ji na 100%   3)
Píšete že jste se akci rozhodli sami uspořádat.   No co na to říci .. ... Chlapci náklady
spojené s přípravou jste zcela jistě měli započítat do navrhovaného nájemného my
bychom jej zcela jistě uhradili. Omlouvám se ale celý váš postup se mně jeví jako
diletantsví první kategorie :D Neprve proinvestujete nějaké náklady o jejichž
návratnosti nemáte žádné tušení a učiníte dohodu o nájemném o kterém zde uvádíte,
že je směšné. Následně kvůli záchraně proinvestováno vymyslíte spojení dvou akcí bez
předchozí konzultace s jejich pořadateli a tím o jednu přijdete...  aby jste tomu dali
korunu tak osočíte organizátory z úlitby sponzorům a uvedete, že akci uspořádáte sami
:) Kluci nezlobte se ale tohle je učebnicový příklad férového jednání :-DD   Tenhle
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veletoč je navíc nesmyslný už z toho principu věci protože dle mně dostupných
informací je v plánu hledat pro akci termín náhradní a tudíž by se opět při troše rozumu
a férového jednání jistě našla cesta k tomu akci uskutečnit ... už proto, že jak kolega
uvedl existují partneři, kteří jí byli ochotni financovat. Na druhou stranu pokud si mně
kluci v týmu nechají budu z těch kteří budou jednoznačně prosazovat že spolupráci
musíme postavit na partnerech kteří dokáží minimálně dodržet slovo a když už se to
nepodaří tak se k tomu postavit čelem.  Přiznám se ale že moje chuť něco chystat po
přečtení příspěvků podobných těm tady výrazně klesá a věřím že všem hyenám které
čekají na každé klopýtnutí udělá tato věta velkou radost.  Snad je tedy za mně vše
jasně a srozumitelně řečeno více totiž k dané problematice skutečně doplnit neumím a
doplňovat nebudu.
lukys94 24.09.2012 19:26:15

já myslel, že to měli být závody, skoro profi závody a né nějaký sraz, teda podle
příspěvků organizátorů to tak vypadá: aby si měli děti kde hrát, aby jsme se mohli
projíždět po areálu ;-)  to se na jiných závodech nevidí,
Bimbajs 24.09.2012 19:38:15

lukys94>já myslim, že se tu hlavně nejedná jen o hrající si děti, vytahuješ z kontextu
jen určitý věci, přečti si to vlákno celý vod začátku ještě jednou- bez urážky, neber to
jako rejpání nebo cokoliv jinýho
ziky16 24.09.2012 20:07:20

Když už je tam to koryto, také mám v plánu to otestovat závod nezávod :-DD
BAGR 24.09.2012 20:25:04

ziky16> Děkujeme Ti za důvěru, koryto je připravené a dle místních jezdců (ne sice
profesionálních) je super. Uvítáme rádi Tebe i ostatní, kteří se rozhodnou přijet a
prubnout to. Hodím sem všem pár fotek z předchozích sice "sranda mačů", a příprav
koryta. Ahoj kluci z Cechu ;-) 

 

 

 

Venca113 24.09.2012 20:49:02

Přijedem taky. Sice jen na kukačku ale přijedem. Můj slon není na tuhle zábavu
přizpůsobenej a nemá rád hluboký bahýnko :-$
Nechuťák 24.09.2012 21:15:55

ledva> Neboj Jiříku přemýšlet opravdu dokážu... Jen mě udivuje, že na jiných akcích
pořádaných QC není problém nechat malé děti jezdit přes vraky aut nebo pořádat
amatérský závod bez lékařské asistence. Teď se zamysli zase trošku ty... ;-)  Drtikol>
Tahle argumentace se tu měla objevit na začátku jako důvody pro zrušení akce a ne
latinské přísloví... Plno argumentů samozřejmě chápu, některé nikoli...  Hodně štěstí
příště (y)
ledva 24.09.2012 21:23:44
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Ahoj, jak je již psáno, bahenní a trialové závody se v tomto termínu oficiálně zrušily.
Budeme se snažit, pro Vás s klukama z Cechu najít nový termín, pro konání těchto
závodů. Po domluvě s klukama jsme se přiklonili k návrhu akci uspořádat a podpořit
veškerou snahu která byla doposud na obou stranách vynaložena.  TEDY, ZÁVODY SE
KONAT BUDOU, PŮJDE JEN O BAHENNÍ ZÁVODY VE SPECIÁLNĚ PŘIPRAVENÉM
KORYTU.  TERMÍN AKCE/SRAZU JE 28.-29.9.2012. CELÁ TRAŤ PRO CROSSCOUNTRY
BUDE PŘIPRAVENA JIŽ OD ČTVRTKA. KDO DORAZÍ UŽ V PÁTEK, MŮŽE ZVESELA ŘÁDIT
NA PŘIPRAVENÉ TRATI.  Možnost příjezdu na místo konání akce již od pátku v
kteroukoliv hodinu.  Samotné závody se odstartují v sobotu, kolem 9:00h.  Těšíme se
na Vás, Quadclub, kluci z Cechu a Michal.  GPS souřadnice: 49°55'58.672"N,
12°38'11.191"E http://www.mapy.cz/#...=49.931853&z=14&l=15 

Panda 24.09.2012 21:51:26

Tak si to užite a příště prijedu. (y)  Já už nemůžu zrušit to co jsem zarizoval to nejde
na to jsem hodne zásadový Škoda.
Drtikol 24.09.2012 22:02:30

Nechuťák>Drtikol> Tahle argumentace se tu měla objevit na začátku jako důvody pro
zrušení akce a ne latinské přísloví... Plno argumentů samozřejmě chápu, některé
nikoli...

  Pepo tahle argumentace se tu objevila hned v úvodu v mém příspěvku z 21.09.2012
16:03 většině lidí rozumných lidí stačila a jak jsem uvedl myslím, že jí není o co více
doplňovat všechny důvody rozhodnutí stále platí.   To, že všechny argumenty nechápeš
či s nimi nesouhlasíš je v pohodě. Já třeba nechápu co teď řešíš. Jak akce QC tak akce
tyto někdo pořádá a míru rizika zvažuje on jako odpovědný za všechno. Zda se ti zdají
obavy přehnené či nikoliv je vzhledem k tomu, že nejsi pořadatel tedy ten odpovědný
podstatné. Za tvůj názor díky jen bych čekal, že se udržíš od pasu nahoru :D Všechna
naše rozhodnutí jako organizátorů jsou vždy poplatná danému času a akci a věř, že
bychom jich dost po získaných zkušenostech přehodnotili což se také děje a výše
diskutované rozhodnutí je toho důkazem.   Upřímně řečeno si sám protiřečíš nejdřív
píšeš, že jsme akci odpískali ze zbytečných obav a pak argumentuješ akcí, kde jsme se
spolehli na lékařskou asistenci formou rescue bag a lékařky v areálu :D Tomu
nerozumím vždyť o tom mluvíme, že již nehodláme podstupovat riziko, že se někomu
něco stane...   takže odmyslím li nějaké osobní ataky řešíme co ?
Claire 24.09.2012 22:04:29

Panda> Tak kýta je přenosná, ne? Je jedno, kde jí budeš točit :lol:
ledva 24.09.2012 22:05:54

Claire>Panda> Tak kýta je přenosná, ne? Je jedno, kde jí budeš točit :lol:

  :-DD
JARDAQUAD 24.09.2012 22:07:24

Claire> chatičky už jsou objednany
Claire 24.09.2012 22:11:25

Stránka 16/27
17.10.2012 02:45:43

Motorkáři.cz

http://www.mapy.cz/#x=12.646147&y=49.931853&z=14&l=15


Bahenní sraz na Cechu 2012
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=4731&fid=34

Jak myslíte ;-) Mě trochu přišlo, že byste všichni jeli radši na to bahno :-P
petr.marena 24.09.2012 22:17:35

Claire>Jak myslíte ;-) Mě trochu přišlo, že byste všichni jeli radši na to bahno :-P

 jarda se boji :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
Nechuťák 24.09.2012 22:20:16

Drtikol> Nebudu tu už nic řešit ;-) Jestli se někde potkáme řeknu ti to radši osobně.  
Nicméně je vidět, že forum zafungovalo a akci opět pořádat budete...   Good luck!
JARDAQUAD 24.09.2012 22:25:47

petr.marena> a čeho tebe :lol: :lol: tobě to zase chcipne ve vodě  a benzin se leje do
nadrže ne do erboxu :lol:
ledva 24.09.2012 22:28:26

JARDAQUAD>petr.marena> a čeho tebe :lol: :lol: tobě to zase chcipne ve vodě  a
benzin se leje do nadrže ne do erboxu :lol:

  :lol: :lol: :lol: :-DD
Drtikol 24.09.2012 22:29:43

Nechuťák>Drtikol> Nebudu tu už nic řešit ;-) Jestli se někde potkáme řeknu ti to radši
osobně.   Nicméně je vidět, že forum zafungovalo a akci opět pořádat budete...   Good
luck!

  To jsi z toho vzal špatnej závěr však diskutujeme a tohle je diskuzní fórum :D zatím si
netrháme občanky tak jde o prd.. když prostě napíšeš nějaký argument nebo se tu
začne přetřásat proč jsme se rozhodli tak nebo tak lze očekávat že zareaguji a svoje
stanovisko se pokusím obhájit byť zopakuji jde primárně o naší odpovědnost o nic víc.
a obhajoba je tedy víceméně formální. Já doufám, že se na akcích QC uvidíme a u
sklenice piva bude možnost si o případných nedostatcích pokecat..... třeba už na zimní
bouchalce ... do osobní roviny to sklouznout nenechávám to se neboj ;-)   zbytek jsi asi
nepochopil protože akci mudtrial arena v uvedeném termínu nepořádáme. Jen
využijeme areálu a kluků na místě aby si ti co si připravili stroje na místě užili nějaký
srázek s poježděním .. když se jich tam pár chystá.
fery 24.09.2012 22:34:35

ledva> co tam budu dělat na sjetých gumách .........mě stačilo vidět jak nám to šlo o
víkendu. nemít lano a naviják tak tam hrabem ještě dnes.... :-D :-D :-D :-D
ledva 24.09.2012 22:36:30

fery>ledva> co tam budu dělat na sjetých gumách .........mě stačilo vidět jak nám to
šlo o víkendu. nemít lano a naviják tak tam hrabem ještě dnes.... :-D :-D :-D :-D

 Tam bude lan a navijáků Fery :lol: ;-)
fery 24.09.2012 22:42:02
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Claire>Jak myslíte ;-) Mě trochu přišlo, že byste všichni jeli radši na to bahno :-P

 a Ty jedeš kam s námi nebo na arénu?
Claire 24.09.2012 22:50:57

fery> jedu tam, kam jedete vy. A je mi celkem jedno, kde to bude :-)
fery 24.09.2012 22:51:57

ok :-DD
Panda 24.09.2012 23:18:10

Ano máš pravdu o kytu nejde tu fakt zatocim vsude :lol:  Ale jde o chatky a oto ,že
země všechno negativní spadlo a já si chci poslední 3 dení akci v tomto roce užít v
klidu. Klukům se to nepovedlo jak chtěli to se stává a máj ktomu svoje stanovisko a to
akceptují. Ale jednou zrušit a za 3 dny zase zavelet to ume nejde,když je rozjeta 2
alternativa. Ale věřím že priste se tam sejdem v plném počtu.
ziky16 24.09.2012 23:35:14

petr.marena>Claire>Jak myslíte ;-) Mě trochu přišlo, že byste všichni jeli radši na to
bahno :-P jarda se boji :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:

  oba se bojite, mate nadelano z bahna a radsi se vymlouvate, oba dva :lol:
JARDAQUAD 25.09.2012 08:10:38

ziky16> to je akce akorat pro tebe dojet tam autem 10 minut se projet na kolce
prohlasit že tě něco bolí naložit kolku a jet domu :lol: :lol: placat se na jednom mistě
užijte si to tam (y)
Kořka 25.09.2012 10:21:28

No vážení, trochu mi to připomíná jednu pohádku, "odvolávám co sem odvolal a slibuji
co sem slíbil" nejdřív sem překopal celý kalendář abych mohl jet, pak sem všechno
vracel zpátky..... nevím jak vy, ale já za blbce být nechci...... ato sem se na bahno
faklt těšil. Mám pocit že jste to trochu zazdili..... :-(
ziky16 25.09.2012 10:37:45

JARDAQUAD> co to plácáš
MUDTRIAL-ARENA 25.09.2012 11:27:57

Kořka>No vážení, trochu mi to připomíná jednu pohádku, "odvolávám co sem odvolal a
slibuji co sem slíbil" nejdřív sem překopal celý kalendář abych mohl jet, pak sem
všechno vracel zpátky..... nevím jak vy, ale já za blbce být nechci...... ato sem se na
bahno faklt těšil. Mám pocit že jste to trochu zazdili..... :-(

 Klucí, vy jste tam na severu kolem Ústí nějaký našlápnutý moudrem a dokonalostí ;-) 
Nikdo nikoho nikam nenutí, pokud se na akci nechystám, tak přeci zbytečně
nezaplácávám řádky. Kdo se chce pobavit ten přijede, kdo pročetl a pochopil celou
problematiku a vidí záměr akce také přijede.  Doufám že za blbce nebudeš (y)
petr.marena 25.09.2012 13:04:17

Stránka 18/27
17.10.2012 02:45:43

Motorkáři.cz



Bahenní sraz na Cechu 2012
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=4731&fid=34

JARDAQUAD>petr.marena> a čeho tebe :lol: :lol: tobě to zase chcipne ve vodě  a
benzin se leje do nadrže ne do erboxu :lol:

 no tece mi do airboxu a ne do erboxu :lol: :lol: ale aspon mi nekam tece ty kdyz jedes
do bahna takjk tam ani benzin nemas v nadrzi :lol: :lol: :lol: a delal jsem si prdel vole
:lol:
petr.marena 25.09.2012 13:05:14

ledva> pockej se mi budes smat vemynko :lol: :lol: :lol:
křupkař 25.09.2012 21:49:00

Kouk&#224;m, už se to tu vyř&#224;dilo, tak by to snad mohlo být i good :lol: .
Jenom takov&#224; kontroln&#236; otázka na pořadetele, bude tam třeba
nějak&#232; občerstvení? Nějak&#224; ta klobáska a kávička?
Bahňák 25.09.2012 21:55:32

To jsou romány jak prase nic z toho nechápu tak že radši nepojedu ;-)
Zákazník 25.09.2012 23:46:22

Drtikol> tak to já si zase popíšu nemusíš se bát ale místo abys radil mě ...o psaní na
měkcí papír.... mohl si poradit radši sobě a mohl si napsat tu smlouvu třeba klidně i na
tvrdý papír nemusel si teď psát plky přes půl obrazovky,hlavní je za žádnou cenu
neuznat chybu :-P (y)
BAGR 26.09.2012 07:28:57

křupkař> Ahoj, zdravím, alespoň u nás v Mariánkách, pokud se rozhodnete přijet -
občerstvení bude, kávička bude, samičky budou :lol: , ale nic nebrání tomu, aby si
ještě nějaké dovezl, přípravy jsou v plném proudu. Každá účast je vítána, srdečně
zveme. Zatím zdraví kluci z Cechu
BAGR 26.09.2012 07:33:08

Bahňák> A pro Tebe "bahňáku", jak Tvoje přezdívka napovídá, rád se s Tebou utkám v
našem bahýnku v souboji CAN AM proti CAN AM (y) , Tvoje přezdívka je pro mě skoro
jako výzva :-) , máme bahýnko jedna báseň (y) (y) (y) , tak nedělej scény a přijeď.
Můžem ty závody nazvat "bahenní láznění v Mar. Lázních " :lol: Zatím ahoj BAGR
křupkař 26.09.2012 07:40:28

BAGR> Díkes
mirazmiraz 26.09.2012 10:03:14

Bahňák>To jsou romány jak prase nic z toho nechápu tak že radši nepojedu ;-)

 když tady čtu tu komedii, tak se mi nechce ani podivat :-|
BAGR 26.09.2012 10:20:51

Pro všechny kluky kteří se nazůčastní jízdy v bahně je na pátek připraveno a označeno
6 km tratě,takže nemusí mit nikdo strach že se nesveze. Věřte že některý úseky vám
daj pořadně zabrat.
ziky16 26.09.2012 12:32:15

BAGR>Bahňák> A pro Tebe "bahňáku", jak Tvoje přezdívka napovídá, rád se s Tebou
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utkám v našem bahýnku v souboji CAN AM proti CAN AM (y) , Tvoje přezdívka je pro
mě skoro jako výzva :-) , máme bahýnko jedna báseň (y) (y) (y) , tak nedělej scény a
přijeď. Můžem ty závody nazvat "bahenní láznění v Mar. Lázních " :lol: Zatím ahoj
BAGR

  Jenže to by musel mít na čem jet, Bahno může vyrazit maximálně s nákupním
košíkem :lol: :lol:
Elimen69 26.09.2012 12:42:18

Neblbni, by vohnul rám :-DD :-DD
Bahňák 26.09.2012 16:17:35

Jen mě serte buzíci koupil jsem si 30 kola jenže je nemám na co nasadit :[ až mi ho
pepe vráti do původního tvaru tak vám ukážu šmejdi :[ :lol:
Venca113 26.09.2012 16:59:43

BAGR>Bahňák> A pro Tebe "bahňáku", jak Tvoje přezdívka napovídá, rád se s Tebou
utkám v našem bahýnku v souboji CAN AM proti CAN AM (y) , Tvoje přezdívka je pro
mě skoro jako výzva :-) , máme bahýnko jedna báseň (y) (y) (y) , tak nedělej scény a
přijeď. Můžem ty závody nazvat "bahenní láznění v Mar. Lázních " :lol: Zatím ahoj
BAGR

 Tak to jestli přijede Bahňák budeš muset dopravit nějakej pořádnej bagr protože až to
v tom korytě rozštípe tak ho nikdo nvytáhne :lol: :lol: :lol:
MUDTRIAL-ARENA 26.09.2012 18:13:27

Venca113>BAGR>Bahňák> A pro Tebe "bahňáku", jak Tvoje přezdívka napovídá, rád
se s Tebou utkám v našem bahýnku v souboji CAN AM proti CAN AM (y) , Tvoje
přezdívka je pro mě skoro jako výzva :-) , máme bahýnko jedna báseň (y) (y) (y) , tak
nedělej scény a přijeď. Můžem ty závody nazvat "bahenní láznění v Mar. Lázních " :lol:
Zatím ahoj BAGR Tak to jestli přijede Bahňák budeš muset dopravit nějakej pořádnej
bagr protože až to v tom korytě rozštípe tak ho nikdo nvytáhne :lol: :lol: :lol:

  :-DD
petr.marena 26.09.2012 20:21:11

:-DD [quote]Venca113>BAGR>Bahňák> A pro Tebe "bahňáku", jak Tvoje přezdívka
napovídá, rád se s Tebou utkám v našem bahýnku v souboji CAN AM proti CAN AM (y) ,
Tvoje přezdívka je pro mě skoro jako výzva :-) , máme bahýnko jedna báseň (y) (y)
(y) , tak nedělej scény a přijeď. Můžem ty závody nazvat "bahenní láznění v Mar.
Lázních " :lol: Zatím ahoj BAGR Tak to jestli přijede Bahňák budeš muset dopravit
nějakej pořádnej bagr protože až to v tom korytě rozštípe tak ho nikdo nvytáhne :lol:
:lol: :lol:[/quo  :-DD :-DD :lol:
Lupíno 28.09.2012 18:01:54

tak jak to tam vypada ;-)
BAGR 28.09.2012 18:53:11

Lupíno> Tak já bych řekl, že super, dnes jsem to prubnul, dopustili jsme ještě vodu a
fakt (y) (y) (y) 
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BAGR 28.09.2012 19:00:56

 

 

Lupíno 28.09.2012 19:22:37

BAGR> pekne, pekne :-DD
BAGR 28.09.2012 19:41:23

Lupíno> dal bych tam video, ale zatím se nám nějak nedaří, ta část ve vodě je super,
akorát zatím asi nemám soupeře :-) všichni se asi bojí, aby to neumazali
Lupíno 28.09.2012 19:58:43

BAGR> nahrat na youtube a pak supem odkaz sem
BAGR 28.09.2012 21:00:09

Lupíno> nejsem tak zdatnej, nějak mi to furt nejde, zkouším to furt
křupkař 28.09.2012 21:37:52

Cau borci. Tak ted sedíme akorad na veceri, kterou doprovází luxusni program borců na
Cechu. Mimo jiné prislibili i akci parta Mud speciálu z Mnichova . Tak to bude asi
brutální akce. Mimo jiné klucka dopouštějí korytko tak to bude brutus.
MUDTRIAL-ARENA 28.09.2012 23:24:47

Ahoj, podavam letme info z akce. I kdyz byla akce naplanovana takhle na rychlo, je tu
celkem naslapano, a mnoho dalsich se sjizdi. Odpoledne se zde mihnul Harry na
Nymbusu, korytem se po uplnem napusteni prohnal Alibaba se 40ti loupeznikama. Ve
stanovem mestecku narazite na Staloneho s Dolly Buster, Lucka Skywalkera s
Madonnou, a Gandalfa se Semikem kteri jsou hned vedle Jardy58 v karavanu. Cele to
doplnuje pocetna Taborska skupina na Canamco. Na offroadove trati se na vas jako
trataci tesi Smudla, Profa, Stydlin, Gargamel s Rakosnickem. Chuck Norris se zde
predvadi ve skvele zahrane dvojroli bahna a klobasy na stanku. :lol:
Finala 29.09.2012 15:10:47

vybirate nejaky vstupny chtel bych se stavit kouknout? :)
ledva 29.09.2012 17:06:28

ledva 29.09.2012 17:08:11
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ledva 29.09.2012 17:08:42

ledva 29.09.2012 17:09:08

ledva 29.09.2012 17:12:20

 A šlo to i bez šnorchlů :-DD
ledva 29.09.2012 17:13:37

 Míra v menší hloubce na radách poradách :lol: :lol: :lol:
ledva 29.09.2012 17:14:29

ledva 29.09.2012 17:14:58

ledva 29.09.2012 17:17:56

ledva 29.09.2012 17:18:51

ledva 29.09.2012 17:22:06

.
petr.marena 29.09.2012 17:41:54

tak u venci to bylo super a tady nake foto z cechu.... 
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jarda58 29.09.2012 17:44:46

Až na to že jsem z toho nachcípanej to bylo supr :-P
petr.marena 29.09.2012 17:48:11

jarda58>Až na to že jsem z toho nachcípanej to bylo supr :-P

 ses tam nemel tak rochnit :lol: :lol:
ledva 29.09.2012 17:53:56

Děkuju všem co tuto akci přijeli podpořit jako at už závodníci nebo diváci.  Malá účast
ale SUPER !!!!
petr.marena 29.09.2012 17:57:13

ledva> nemas zac a jeste mame u tebe to vstupny :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
dick 29.09.2012 18:45:59

Krásné poježdění. Souhlasím ale s Mírou - málo vody.
ledva 29.09.2012 19:01:32

Vždyt tam čtyřkolky plavaly, nebylo málo vody.
dick 29.09.2012 19:12:21

Tam na konci jo. Mněl jsem tam skoro plnej, stál na zadních a plaval zpět.
dick 29.09.2012 19:13:18

Ten začátek chtělo, aby byl hlubší, aby to už tam šlo i Mírovi na zadní.
ledva 29.09.2012 19:16:57

dick>Ten začátek chtělo, aby byl hlubší, aby to už tam šlo i Mírovi na zadní.

  :lol: :lol:  i tak to bylo super s tím pozvolným potépěním.
BAGR 29.09.2012 20:03:34

Chceme poděkovat všem účastníkům i divákům, kteří přijeli se zarochnit nebo alespoň
podpořit akci svou účastí jako diváci. Začneme postupně zpracovávat nafocený a
natočený materiál a lupat ho sem, aby nás příště bylo víc :-)
BAGR 29.09.2012 20:04:55

dick> Měli jsme den dva před tím málo dobrovolníků na zkoušky :-) , tak příště si
připustíme, není problém (y) (y) (y)
BAGR 29.09.2012 20:06:37
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BAGR 29.09.2012 20:08:22

 

 

 

 

BAGR 29.09.2012 20:09:28

 

BAGR 29.09.2012 20:11:00

dick> 
citace

 asi byl zrovna odliv :lol: :lol: :lol:
BAGR 29.09.2012 20:13:24

dick> "Tam na konci jo. Mněl jsem tam skoro plnej, stál na zadních a plaval zpět."
BAGR - asi byl zrovna odliv :lol: :lol: :lol:
dick 29.09.2012 20:43:06

A kdo ten odliv dělal, že jo. Jinak bomba. Mně se asi sekl plovák v karbecu. Když jsem
sundal filtr, tak na zadní válec to stříká jak o žovot a na předním nic moc. Svíčky,
kabely, filtr - vše OK. Ještě musím poladit oblečení - nejspíš to co máš ty.
BAGR 29.09.2012 21:06:00

dick> jo jo, broďáky mají u Hrdličky a jsou super. Hlavně jsou kalhotový a na kšandy.
jirkus.66 30.09.2012 16:40:47

jirkus.66 30.09.2012 16:47:35
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jirkus.66 30.09.2012 16:48:27

Venca113 30.09.2012 16:49:47

:-DD
křupkař 30.09.2012 21:37:27

Nazdárek panáčkové, musím za nás Táboráky poděkovat všem, kteří dokázali
vybudovat tuto Mud Arénu na Cechu (y). Dál taky Jirkovi že nás v tom nenechal a byl
tam s náma. Jinak počasíčko, prostředí a zázemí bylo skvělé. věřím tomu, že pokud se
rozjede seriál MUDARÉNA najde si daleko víc lidí, kteří se zůčastní. Ještě jednou dík
klukům z Cechu a Jirkovi.  Ps: Jak dám dohromady videa tak je sem lupnu. Pic hoši a
doufám, že naviděnou :-DD :-DD :-DD
jarda58 30.09.2012 21:43:15

křupkař> Dík za vodtach z vody :lol:
křupkař 30.09.2012 21:48:48

jarda58> Jako by se stalo ;-)
dick 30.09.2012 22:40:05

Byla to paráda. Kawařan se chtěl udělat a jedno semeno zůstalo v trysce - toť důvod
poč jsem druhé kolo vynechal (jinak žádná prča, opravdu to bylo jakési semínko).
Chtělo by to více lidí a klidně neofiko závod. Bohužel jsem nemněl konkurenci - s
osmikilama se radši neporovnávám. Ale jsem zvědav jestli na nějakém videu bude
vidět jak mne Mírovo XMR, nebo spíše vlna od něj odplavovala.
křupkař 01.10.2012 13:58:11

Jinak moje zjištění při tomto srandamači co se týče strojů: Třídy by měli být určitě
rozděleny tak že neznamená kdo má sání vyvedené nad řidítka, chladič vyveden
nahoře, ale podle toho jestli se jedná o krátký stroj nebo dlouhý. Rozdíl je i ve
velikostech pneumatik. Dal jsem na Rencka 27" slušný lopatky a když jsem viděl jak
okolo mě prosvištělo XMRo tak jsem čuměl. Nehledě na to, že jak je dlouhý krásně sedí
a Rencek když jsem mu nakládal měl čumák neustále nad vodou a musel jsem ubírat. 
Další věc, jak tu říkal "dick" XMRo je parník a tlačí před sebou spoustu vody a když
vyjížděl Bagr z vody, tak zpětný proud nás nechtěl pustit z vody ven ;-) . Trošku to
koryto rozšířit :lol: .  Už jsem to psal, bylo to super (y) opravdu jsem byl překvapen co
jde všechno udělat (y)
křupkař 03.10.2012 15:28:17

A jak rychle ta myšlenka s MUDARENOU 2013 začala tak asi rychle skončila což? :lol:
:lol: :lol:
tytyty 03.10.2012 19:04:28

křupkař>A jak rychle ta myšlenka s MUDARENOU 2013 začala tak asi rychle skončila
což? :lol: :lol: :lol:

   ;-)
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Mára_QUAD 03.10.2012 19:11:43

no myslím si ale že navíc jsou mar.lazně docela z ruky..dost lidí si to rozmyslí zda jet z
ostravska a nebo zlínska přes celou rep. : já mám outíka na 30 gumách šnarchly i
chladiče...jenomže je to sakramentsky k vám daleko.... :-( :-(
Venca113 03.10.2012 19:18:10

Mára_QUAD> vy jste tam nějaký rozmazlený,ne??? :-$ Když klucí od nás včetně mě
jezdí na závody k vám tak to máme taky stejně daleko a neremcáme. Prostě je to
dálka a nedá se nic dělat :-P Tak koukejte všichni dorazit a žádný výmluvy :-$ :lol:
:lol: :lol: :lol: :-DD :-DD
petr.marena 03.10.2012 22:13:18

Venca113>Mára_QUAD> vy jste tam nějaký rozmazlený,ne??? :-$ Když klucí od nás
včetně mě jezdí na závody k vám tak to máme taky stejně daleko a neremcáme. Prostě
je to dálka a nedá se nic dělat :-P Tak koukejte všichni dorazit a žádný výmluvy :-$
:lol: :lol: :lol: :lol: :-DD :-DD

 ma pravdu ten pan tady :lol: :lol: :lol: :lol: :-DD :-DD :-DD
Bahňák 03.10.2012 23:44:52

Hovno pravdu lidi jsou svině! Je tu cca 700 přihlášenejch kolel na qm a na dopravním
tvrdí že v čr je přihlášeno cca 12000 kolek  90 procent z toho jsou dementi co nestojej
ani za řeč (u) čtyři procenta jezdí závody v mléku, pět procent jsou ledvovci a to
poslední ptocento jsou mě podobný hovada co to mají věčne rozmlácený a musí číst ty
sračky co tu píšou rádoby kolkaři co sežrali šalamounovo hovno (n) a dělaj asi v
knihovně :lol: protože co je to za lidi že nechali ledvu na holičkách :lol: :lol:
Cammouflage 04.10.2012 08:37:55

Bahňák> Koukám že Ty když si chceš popovídat se slušnym člověkem a borcem
kolkařem tak deš asi k zrcadlu, co? :-D Ale jinak se mi líbí jak v tom máš jasno :-DD
křupkař 04.10.2012 09:31:17

Bahňák> No nechali ho právě ti, kteří to vymysleli :lol:
Venca113 04.10.2012 10:56:49

Bahňák> To chceš jako říct že sem zasranej čtyřprocenťák :[ :[ :[ Pockej az se nekde
potkame :lol: :lol: Priprav se (u)
koncak 04.10.2012 18:23:54

křupkař>Bahňák> No nechali ho právě ti, kteří to vymysleli :lol:

  je videt ze utoho nejsi od zacatku.  od sameho zacatku ja s tytacem sme tam byly
osobne dva krat.kolik tam byl krat ledva?  proste to dopadlo jako vzdy u jeho akci neco
nekam zavesim druhi to zorganizujou a potom ledva se zjevi slavnostne spocita kolik
byla navsteva a trada na forum, (u)   bohuzel tady to bylo o jinych pripravach a
urovni.my sme rezignovaly rovnou,protoze nehodlame delat akci na cizim pisecku.to ze
v patek ledva slavnostne odjel tam? nevim co ocekaval?  osobne po teto skusenosti s
sdruzenim tohoto charakteru koncim, a pokud se do neceho zase odhodlam? tak
rozhodne sam,a jenom pro kolkare ne pro uspokojeni neceho EGA.
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Michall 04.10.2012 18:47:42

koncak> Kdybych já si vzpoměl kdo tady psal..... jen u nás bude mistr republiky.... né
nějakej mistr Zabuč. :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
ledva 04.10.2012 18:47:55

koncak>křupkař>Bahňák> No nechali ho právě ti, kteří to vymysleli :lol:  je videt ze
utoho nejsi od zacatku.  od sameho zacatku ja s tytacem sme tam byly osobne dva
krat.kolik tam byl krat ledva?  proste to dopadlo jako vzdy u jeho akci neco nekam
zavesim druhi to zorganizujou a potom ledva se zjevi slavnostne spocita kolik byla
navsteva a trada na forum, (u)   bohuzel tady to bylo o jinych pripravach a urovni.my
sme rezignovaly rovnou,protoze nehodlame delat akci na cizim pisecku.to ze v patek
ledva slavnostne odjel tam? nevim co ocekaval?  osobne po teto skusenosti s
sdruzenim tohoto charakteru koncim, a pokud se do neceho zase odhodlam? tak
rozhodne sam,a jenom pro kolkare ne pro uspokojeni neceho EGA.

   :-DD se bavim ;-)
Bimbajs 04.10.2012 18:51:07

Tak si myslim, jestli už by ste toho nemohli nechat i s těma EGAMA, už toho bylo
napsáno dost a dost, mohlo by se psát už vo něcem jinym, je to jak báby na tržišti :
Josejose 04.10.2012 18:53:28

Mára_QUAD>no myslím si ale že navíc jsou mar.lazně docela z ruky..dost lidí si to
rozmyslí zda jet z ostravska a nebo zlínska přes celou rep. : já mám outíka na 30
gumách šnarchly i chladiče...jenomže je to sakramentsky k vám daleko.... :-( :-(

Maro, ale to se na takovou akci jezdí na celý víkend :lol: a né jak ty si zvyklí ráno
dojet, zamrdat se až po uši a ze strachu, že tě ožerem rychle odjet :lol: :lol: :lol: Jináč
se mnou příští rok určo počítejte i když je to tak daleko :lol: :-DD
Venca113 04.10.2012 20:15:37

Josejose>Mára_QUAD>no myslím si ale že navíc jsou mar.lazně docela z ruky..dost lidí
si to rozmyslí zda jet z ostravska a nebo zlínska přes celou rep. : já mám outíka na 30
gumách šnarchly i chladiče...jenomže je to sakramentsky k vám daleko.... :-( :-(Maro,
ale to se na takovou akci jezdí na celý víkend :lol: a né jak ty si zvyklí ráno dojet,
zamrdat se až po uši a ze strachu, že tě ožerem rychle odjet :lol: :lol: :lol: Jináč se
mnou příští rok určo počítejte i když je to tak daleko :lol: :-DD

 Konečně chlapský slovo :-DD Máš naprostou pravdu :-DD
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